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1. APROVACIÓ PLA DE RESIDUS 

D'acord amb la Liei 6/1993, de 15 de 
julioi, reguladora dels résidus, modi-
ficada per la Liei 15/2003 de 13 de 
juny, els municipis de més de cinc mil 
habitants de dret han d'instaurar la 
recollida selectiva en el servei de ges-
tió dels résidus municipals i és amb 
carácter obligatori pel que fa al lliu-
rament separat al sen/ei de recollida 
deis résidus orgànics. 

Atesa la normativa vigent, el nou 
model de gestió dels résidus a im-
plantar a Santa Eulàlia de Ronçana, 
consensuat amb tots els grups muni-
cipals, es basa en un nou sistema de 
recollida domiciliaria on es recolliran 
porta a porta les deixalles domèsti-
ques, fraccions orgànica, inorgànica, 
cartró-paper, voluminosos i esporga; 
l'oferiment de recollida per separat 
als establiments comerciáis i de ser-
veis (de la FORM, FIRM, cartró i rési-
dus singulars), elements que es recu-
llen detalladament al document "Pia 
de Résidus de Santa Eulàlia de 
Ronçana 2005". 

Per tal d'impiantar el nou model de 
recollida d'escombraries, es realitza-
rà una campanya d'informació i co-
munlcació als habitants del municipi. 

Atès que la bona aplicació del nou 
pia de résidus, segons els estudis rea-
litzats pels serveis tècnics de 
l'Ajuntament, ha de permetre minvar 
el dèficit del sen/ei. Atenent per 
aquest motiu el suggerlment dels 
grups de CIU i PP, i compartit per PSC 
i Indep-ERC, de no incrementar les 
taxes del servei de recollida d'escom-
braries més enllà de l'IPC a Catalunya 
durant els propers exercicis, 

Per tot això, i vist el dictamen favora-
ble de la Comissió Informativa, 

Es proposa al Pie l'adopdó dels 
següents acords: 

Primer.- Aprovar el nou Pía de 
Résidus de Santa Eulalia de Ronçana. 

Segon.- Adquirir el compromis de 
mantenir les taxes actuals d'aquests 
serveis als veins, només amb l'incre-
ment de I'IPC a Catalunya fins al final 

d'aquesta legislatura i per dos exerci-
cis més, en cas de seguir governant 
la mateixa coalició actual. 

Tercer." Facultar l'Alcalde per a les 
actuacions que d'aquest acord se'n 
derivin. 

El regidor Santi Martí explica el pro-
cès que s'ha seguii fins arribar a l'e-
laboració del present Pia de Résidus 
per a Santa Eulàlia. Explica que es va 
fer una primera diagnosi del sistema 
actual, i després es va fer un estudi 
més ampli amb varies propostes i 
alternatives, que es recullen en el Pia 
final. 

L'alternativa triada representa un 
canvi bastant profund en el sistema 
actual, i en destaquen com a punts 
importants: 

- Recollida porta a porta de les dei-
xalles domèstiques, fraccions orgàni-
ca, inorgànica, cartró-paper, volumi-
nosos i esporga. 

- oferiment als comerços i serveis, de 
recollida per separat de la FORM, 
FIRM, cartró i résidus singulars. 

Com que el sistema és molt nou i 
diferent, el regidor explica que caidrà 
una campanya informativa per tal 
d'acomplir amb els objectius i, per 
tant, recollir el màxim per a portar-
ho a les plantes de compostatge I 
des prés reutilitzar-ho, reintroduir-ho 
al sistema de producció. El nou siste-
ma també implica la desaparició dels 
obstacles Urbans al pöble, perqué 
suposarà retirar els contenidors, etc. 
Si es fa bé, podrá suposar una rebai-
xa del déficit que presenta actual-
ment el servei. 

Els objectius marcats són molt ambi-
ciosos, i més amb I'acord de no 
incrementar les taxes en el període 
que diu I'acord. A més, la intendo de 
l'equip actual és fer alguns suggeri-
ments per a reduir les taxes a perso-
nes que actúen de manera exemplar. 
D'alguna manera es vol intentar pre-
miar, bonificar aquelles persones que 
facin compostatge casolà, etc. Però 
això és una idea més de futur. 

El regidor Joaquim Brustenga diu 
que el grup de CID ha mostrat, des 
del prindpi, esceptidsme per aquest 
sistema, per la incomoditat que 

suposa al dutadà i perqué creuen 
que lluny d'abaratir-lo, encarirà el 
servei. Sempre han estât en contra 
d'aquest model de gestió de résidus. 

Explica que l'equip de govern ha pré-
sentât informes i estudis que eren 
sempre favorables a aquest model, 
mentre que el grup de CIU ha cone-
gut pobladons on no están gens 
satisfets amb aquest servei: Tona,-
Caldes, etc. 

Ara bé, com s'adquireix el compro-
mis de mantenir les taxes tal i com es 
recull a I'acord que es sotmet a vota-
ció, ells votaran a favor. 

Ei regidor Santi Martí explica el cost 
del sen/ei, que ara és de 535.000€, 
i que amb taxes es recapten 
396.000€, de manera que el dèficit 
és d'uns 139.000€. Amb els núme-
ros fets i estudiats, es preveu que sí 
que funcioni el sistema plantejat. 

Així mateix, mostra preocupació per 
la postura de CIU. Es tracta d'anar a 
l'hora, amb tots els grups munici-
pals, perqué sigui factible. Ei sistema 
pot fallar si la propia ciutadania no 
veu que pugui funcionar, atés l'es-
cepticisme que es mostra per part 
d'aquest grup. 

L'Alcalde explica que pel procès que 
s'ha seguit, per les objecdons pre-
sentades, algunes suggerències 
s'han incorporât, amb l'ànim de fer 
un model de gestió dels résidus entre 
tots. Es mostra esperançat per la 
darrera inten/enció del regidor de 
CIU, quan parla de lleialtat i que tant 
de bo s'equivoquin i el sistema fun-
cioni; i que no votin únicament a 
favor per I'acord del compromis de 
mantenir les taxes. 

El regidor Joan Iglesias pregunta si 
s'ha pensât en alguna mesura per les 
persones que no fadn bé la recollida 
selectiva. 
El regidor Santi Martí diu que primer 
de tot és una qüestió d'educació, de 
canvi d'hàbits. D'entrada el canvi 
costará, tant pel tema d'edat, com 
per d'altres elements. Per això, una 
mesura és que hi hagi una persona 
que fad el seguiment del Pia, fent 
una tasca essencialment educativa. 

S'APROVA PER UNANIMITAT 
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